
Bestyrelsens beretning for 2024 

2024 blev et år hvor der ikke skete de store forandringer i ”Hasselhegnet” – så 

derfor bliver det en ret kort bestyrelsesberetning. 

 

Vedligehold ude og inde 

Som opfølgning på det foregående års malerarbejde blev Sonjas gavl malet. 

John Rosenmeyer rensede i sommer tage og sternbrædder. 

Da der ikke har været problemer med de boliger som ikke har fået nyt 

tagrygningsbånd, har vi valgt at se tiden an. 

Stor tak til dem der har holdt vores område og bygninger ved lige i form af lugning, 

beskæring af træer, pasning af urtehave, græsslåning, robotpasning, saltning, 

malerarbejde, rensning af tagrender, flagning m.m. 

 

Ind- og udflytning 

I 2024 har der ikke været ud- eller indflytninger. 

Der har i lighed med de foregående to-tre år været ret mange henvendelser fra folk, 

som er interesserede i at flytte ind hos os. 

 

Nyanskaffelser 

Vi har bl. a. indkøbt en kædesav og en løvblæser. 

El-ladere 

I foråret blev der på fælleshuset opsat en el-lader med et enkelt udtag – det kan 

ændres til to udtag, når der bliver flere el-bil brugere. Foreløbig er der kun en bruger 

af el-laderen. 

Økonomi 

Vores økonomi er blevet styrket af den regulering af boligafgiften vi vedtog på sidste 

generalforsamling. 

Anne vil senere redegøre for detaljerne i vores økonomi / regnskab. 



Forsikringer 

Vi har i år udvidet vores forsikringer med en skadedyrsforsikring, som i 2024 er 

blevet anvendt en enkelt gang. 

                                                                                                                                                                                                                

 

Fælleshuset 

Tak til Susanne, som passer godt på vores fælleshus. 

Værelset til overnatning er som sædvanlig blevet benyttet flittigt, og salen har også 

været udlejet en del gange til festlige sammenkomster. 

Værelses-betalingen er blevet hævet fra 50 til 100 kr. per overnatning. 

 

Arrangementer 

I 2024 har vi afholdt 6 fællesmøder, hvor vi har kunnet diskutere stort og småt i 

foreningen – med efterfølgende traktement. 

Ud over fællesmøderne har vi afholdt den årlige rengøringsfrokost - og vores 

julefrokost, igen i år kreeret af Susanne, Anne og Birthe. 

Der har også været liv i fredagsbarerne (ude og inde), som Inge og Preben har 

bestyret – med den nu traditionelle jule-udgave, hvor den stod på gløgg og 

æbleskiver. 

Derudover har der været Gerts musikaftener. 

 

Hjemmesiden 

Tak til Marius, som bestyrer vores hjemmeside. 

Vores hjemmeside, som løbende bliver opdateret, fungerer på 3. år upåklageligt. 

 

Til sidst vil bestyrelsen og suppleanterne gerne takke hinanden for et hyggeligt, 

kreativt og konstruktivt samarbejde – med en fremmødeprocent på så tæt på 100 

som muligt!  



Vi vil også gerne takke alle beboere for deres bidrag til at vi har en god, hyggelig og 

velfungerende forening! 

 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen 

 


